

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House, on the second Resolution,"

It was then moved,

That the question of concurrence be put on this Resolution on Monday next.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the negative.

And the question of concurrence being then put on the said Resolution,

It was resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the third Resolution,"

It was unanimously resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the fourth Resolution,"

It was resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the fifth Resolution,"

It was resolved in the affirmative.

ORDERED, That the said Resolutions and Address be engrossed.

ORDERED, That the said Resolutions and Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, by the whole House.

ORDERED, That the Honorable Messrs. *Richardson* and *De Salaberry* do wait on His Excellency the Governor in Chief, humbly to know what time His Excellency will be pleased to appoint to be attended by the whole House with the said Resolutions and Address.

The Honorable Mr. *Duchesnay* presented a Petition from certain Inhabitants of the City of Quebec, praying to be incorporated under the title of "The Quebec Friendly Society."

ORDERED, That the said Petition do lie on the Table.

The Honorable Mr. *Richardson*, from the special Committee appointed to prepare and report a most humble Address and Petition to His Majesty, founded upon the Resolutions of this House of the 14th instant, to be transmitted through His Excellency the Governor in Chief, praying His Majesty would be graciously pleased to recommend to His Parliament the enactment of a Law, to be sanctioned by His Majesty, for the admission, at all times, into the United Kingdom, for sale and consumption therein, of the Wheat, Grain and Flour, of the growth and produce of the Provinces of Lower and Upper-Canada, reported, "That the Committee had prepared the following Address:"

Which being read by the Clerk, was in the words following :

*To the King's Most Excellent Majesty.*

MAY IT PLEASE YOUR MAJESTY,

WE, Your Majesty's most dutiful and loyal subjects, the Legislative Council of Lower-Canada in Provincial Parliament assembled, with hearts deeply impressed with loyalty, attachment and gratitude for past benefits, approach Your Majesty's Throne, with humble but perfect confidence, that

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la seconde Résolution,"

Il a été alors proposé,

Que la question de concurrence soit mise sur cette Résolution, Lundi prochain.

La question de concurrence étant mise sur cette motion,

Il a été résolu dans la négative.

Et la question de concurrence étant alors mise, sur la dite Résolution,

Il a été résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la troisième Résolution,"

Il a été unanimement résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la quatrième Résolution,"

Il a été résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la cinquième Résolution,"

Il a été résolu dans l'Affirmative.

ORDONNE', Que les dites Résolutions et Adresse soient grossoyées.

ORDONNE', Que les dites Résolutions et Adresse soient présentées à Son Excellence le Gouverneur en Chef, par toute la Chambre.

ORDONNE', Que les Honorables Messrs. *Richardson* et *De Salaberry* se rendent auprès de Son Excellence, le Gouverneur en Chef, pour savoir humblement de Son Excellence, quand il lui plaira recevoir cette Chambre, avec les dites Résolutions et Adresse.

L'Honorable Mr. *Duchesnay* a présenté une Pétition de certains Habitans de la Cité de Québec, demandant à être incorporés sous le nom de la "Société Amicale de Québec."

ORDONNE', Que la dite Pétition reste sur la Table.

L'Honorable Mr. *Richardson*, du Comité Spécial appointé pour préparer et faire Rapport d'une Adresse et Pétition très-humble à Sa Majesté, fondée sur les Résolutions de cette Chambre du 14e. du présent, pour être transmise par Son Excellence, le Gouverneur en Chef, priant Sa Majesté de vouloir bien recommander à Son Parlement, la passation d'une Loi que Sa Majesté sanctionnera, qui permettra que le Grain, le Bled et la Farine du Crû et produit des Provinces du Haut et du Bas-Canada, soient admis en tout tems dans le Royaume-Uni, pour y être vendus et consommés, a fait Rapport "Que le Comité avoit préparé l'Adresse suivante :"

Laquelle étant lue par le Greffier, étoit comme suit :

*A la Très-Excellente Majesté du Roi.*

QU'IL PLAISE A VOTRE MAJESTÉ,

Nous, très fidèles et loyaux Sujets de Votre Majesté, le Conseil Législatif du Bas-Canada, réunis en Parlement Provincial, approchons du Trône de Votre Majesté, avec les sentimens les plus profonds de Loyauté, d'attachement et de reconnaissance pour les bienfaits passés, dans l'humble mais